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Protokół Nr 38/2021 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Sportu 

z dnia 26 lutego 2021 roku 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Ebekozien Aneta – przewodnicząca komisji 

2. Wojciechowska Agnieszka – zastępca przewodniczącej komisji 

3. Frontczak Renata – członek komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Mańkowska Judyta – Główna Księgowa Samorządowej Administracji Placówek 

Oświatowych w Dąbrowie Biskupiej 

4. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia. 

2. Sprawozdanie z budżetu oświaty za II półrocze 2020 r. 

3. Podsumowanie I półrocza roku szkolnego 2020/2021. Wyniki nauczania, oceny, 

frekwencja, nauczanie zdalne. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Zakończenie. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji Pani Aneta Ebekozien otworzyła o godz. 

10.00 posiedzenie witając członków komisji, Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, 

Przewodniczącą Rady Gminy Panią Wiesławę Posadzy oraz pracowników Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad 2. Sprawozdanie z budżetu oświaty za II półrocze 2020 r. 

Pani Judyta Mańkowska – przedstawiła powyższy temat.  

Materiał w załączeniu do protokołu.  

Radna Renata Frontczak – Czy w związku z nauką zdalną mamy mniejsze koszty za dowożenie 

dzieci? 
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Pani Judyta Mańkowska – Podpisaliśmy aneks do umowy i teraz płacimy mniej.  

Radna Aneta Ebekozien – Kogo dotyczy projekt „przedszkolakiem być”? 

Pani Judyta Mańkowska – Dotyczy to punktu przedszkolnego w Parchaniu.  

Radna Renata Frontczak – Jakie mamy stypendia? 

Pani Judyta Mańkowska – Mamy obecnie stypendium uzależnione od sytuacji materialnej. 

Dotyczą one tylko uczniów z terenu naszej gminy do 24 roku życia.  

Radna Aneta Ebekozien –  Czy w tym sprawozdaniu są wykazane wydatki na środki do 

dezynfekcji w szkołach? 

Pani Judyta Mańkowska – Te wydatki są zawarte w Dziale 801 § 4210 

Radna Aneta Ebekozien – Kogo dotyczą podróże służbowe? 

Pani Judyta Mańkowska – Dotyczy to kilometrówki Dyrektora SAPO i czasem delegacje 

pracowników SAPO.  

Radna Renata Frontczak – Z czego wynika taka duża kwota w Parchaniu w § 4240? 

Pani Judyta Mańkowska – Jest to zakup środków dydaktycznych i książek z rezerwy części 

oświatowej subwencji ogólnej. Każdego roku robimy zakupy dla innej szkoły.  

Radna Aneta Ebekozien – Czy w Parchaniu możemy liczyć na boisko? 

Wójt Gminy – Jesteśmy świadomi tego, że jest to jedyna szkoła bez boiska. Dlatego planujemy 

to zrobić, jednak wszystko zależy od perspektywy finansowej.  

Komisja nie miała więcej pytań do przedstawionego tematu. 

Ad 3. Podsumowanie I półrocza roku szkolnego 2020/2021. Wyniki nauczania, oceny, 

frekwencja, nauczanie zdalne. 

Członkowie komisji zapoznali się z materiałami przygotowanymi przez Dyrektorów Szkół. 

Materiał w załączeniu do protokołu.  

Komisja nie miała pytań do przedstawionego tematu.  

Ad 4. Sprawy bieżące. 

Radna Wiesława Posadzy – poinformowała o konieczności wprowadzenia nowej uchwały 

dotyczącej wysokości diet dla radnych. Obecnie obowiązuje uchwała z roku 2002, na 

podstawie której aktualna dieta naliczana jest procentowo do minimalnego wynagrodzenia za 

pracę. Biorąc pod uwagę systematyczny, znaczny wzrost minimalnego wynagrodzenia, 

a z drugiej strony nie wzrastające dochody gminy konieczne jest podjęcie nowej uchwały, 

która zahamuje wzrost diet. Proponuję, żeby diety były wypłacane za okres miesięczny, tak jak 

jest to w innych gminach. Mam nadzieję, że na wspólnej komisji radni wypracują rozsądne 

propozycje. Musimy również pamiętać o tym, że wysokość diet przysługujących radnemu nie 
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może przekroczyć w ciągu miesiąca łącznie półtorakrotności kwoty bazowej określonej 

w ustawie budżetowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe. Ponadto 

w formie rozporządzenia została określona maksymalna wysokość diet przysługujących 

radnemu w ciągu miesiąca, uwzględniając liczbę mieszkańców gminy.  

Radna Aneta Ebekozien – Uważam, że dieta powinna być niższa, ale płacona cały rok. Jestem 

za tym, żeby nie różnicować diety przewodniczącego komisji od radnego.  

Radna Wiesława Posadzy – Moim zdaniem funkcja przewodniczącego komisji jest dość ważna 

i powinno to być rozgraniczone. Jaka jest propozycja diet waszej komisji? 

Radna Aneta Ebekozien – Ustaliłyśmy wspólnie, następujące wysokości diet: 

a) Przewodniczący Rady Gminy – 1342 zł 

b) Przewodniczących stałych komisji – 650 zł 

c) Radnego – 600 zł.  

Ad 5. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodnicząca Komisji , radna Pani Ebekozien 

Aneta podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 26 lutego 2021 r., godz. 11.30. 

Protokołowała:   Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna   Aneta Ebekozien 


